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Interpellation av Gunilla Lindberg (L)
till KSO Johan Elfver och ordföranden i Kultur-och fritidsnämnden Helena Butén
gällande Ekebyhovs slotts finansiering och utveckling

Vi Liberaler är oroade över Ekebyhovs slotts framtid. Under den senaste tiden 
har slottet gått med rejält minus. För att tillfälligt förbättra ekonomin föreslogs 
nyligen en stängning av slottet under hösten 2022. Så kommer inte att ske. 
Men någon plan för att säkra slottets ekonomiska framtid har inte diskuterats.
Därför kom Liberalerna nyligen – i ett nämndinitiativ – med förslaget att göra 
en mindre utredning om slottets finansiering och utveckling. Efter fyrtio år av 
ägande kan det vara dags att fundera på hur slottet ska användas i framtiden.

Vi undrar varför vårt förslag inte får behandlas för sig utan sammanförs med ett 
helt annat uppdrag, ”Utvecklingsplan för Ekebyhovsdalen och 
Jungfrusundsåsen”. I planen finns visserligen ett särskilt avsnitt om 
slottsområdet men ingenting om slottets inre verksamhet som finansiering, 
tillgänglighet och utveckling.

Ekerö 2022-06-16

För Liberalerna
Gunilla Lindberg


